

departement Interne Organisatie

vergadering van
28 september 2017

Derde Commissie - Verslag van de vergadering

kenmerk IOO/hdp/2017/28-09-2017

Aanwezig :

Voorzitter:

H. De Sutter

Ondervoorzitter:

P. De Coninck

Secretaris:

E. Dooms

Gedeputeerden :

A. Vercamer, H. Bruggeman

Leden:

A. Dursun, Y. Beldjoudi,
B. Blommaert, I. De Clercq,
K. De Maere, D. De Meerleer,
H. De Vis, K. Depoorter,
K. Diaby, G. Eeman, O. Evrard,
K. Hutsebaut, H. Leroy,
K. Van Caneghem,
J. Van Duyse, N. Van Duyse,
S. Van Meirevenne,
J. Van Pée, J. Verzele,
G. De Troyer, raadsvoorzitter

Plaatsvervangers:

S. Herman, E. Scheire,
T. Moens, A. Demuyt, D. Otte
Provincieraadsleden-niet lid:
V. De Merlier, M. Verhoeve

Waarnemers:

Verslaggever:

H. De Pauw

Ambtenaren-Technici:

F. De Neve, N. De Smet

Verontschuldigd :

G. Versnick, C. Bauwens,
M. Deconinck

De vergadering wordt geopend om 18 uur.

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van donderdag 31 augustus 2017

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Financiën – Budget 2017
Vaststelling van de 3de wijziging

Mevrouw Elisabeth Dooms formuleert een aantal vragen.

1. Zij stelt een daling vast van de ontvangsten voor het project Energielandschap 2.0 en vraagt wat daar de gevolgen van zijn voor de uitvoering van het project.
Frank De Neve, adviseur dienst Budget, deelt mee dat er minder inkomsten zijn vanuit de gemeenten en dat deze ofwel zullen dienen overgenomen worden door een andere partij ofwel zal de uitvoering van het project worden teruggeschroefd.
2. Zij stelt vast dat er voor de bouwwerken op de Henleykaai 350 000 euro extra wordt voorzien en dat dit betekent dat het om een verdubbeling van het budget gaat.
Frank De Neve wijst er op dat dit niet het geval is. Er werden budgetten verschoven aan meerwerken die begroot werden op 700 000 euro te financieren. Uiteindelijk is er maar 350 000 euro nodig. Het gaat dus niet om een extra budget.
3. Project Internationale Architectuur Biënnale Rotterdam.
Raadslid Doom stelt vast dat er in het dossier een jaarlijkse subsidie van 185 000 euro was voorzien. Zij informeert waarom er nu nog meer dan 20 000 euro extra wordt voorzien.

Frank De Neve antwoordt dat het niet om bijkomend budget gaat maar dat het om een onderdeel gaat van het totaal budget van 800 000 euro zoals dat in de zitting van de provincieraad van september werd goedgekeurd.

./...

4. In verband met de schrapping van budget i.v.m. het Caermersklooster wenst zij te vernemen of dit het gevolg is van de afslanking en de overdracht aan de stad Gent.

Frank De Neve bevestigt dit.

De heer Johan Van Duyse vraagt of het budget van de projectmanager Europese projecten verband houdt met de taakstelling Certificeringsautoriteit die door de POM wordt opgenomen. Frank De Neve deelt mee dat het de verlenging van een bestaande functie betreft in de provinciale dienst Economie en Europese samenwerking.

3. OFP Pensioenfonds van de provincie Oost – Vlaanderen –
vervanging Gerda Zenner-De Gryze
Voordracht van 1 lid van het Adviescomité van de Algemene Vergadering en van 1 lid van het Adviescomité van de Raad van Bestuur

Geen vragen of opmerkingen.

4. OFP Pensioenfonds van de provincie Oost-Vlaanderen
Jaarverslag 2016
Kennismeming

Geen vragen of opmerkingen.

5. Participatielijst 2016
Akteneming

Geen vragen of opmerkingen.

6. Blijdorp III – vervanging Gerda Zenner-De Gryze
Aanduiding van 1 effectief lid in de Algemene Vergadering

Geen vragen of opmerkingen.

7. Vzw Cevi – vervanging Gerda Zenner-De Gryze
Voordracht van 1 lid van het College van Commissarissen

Geen vragen of opmerkingen.

8. TMVW IC – vervanging Gerda Zenner-De Gryze
Voordracht van 1 lid van het Directiecomité

Geen vragen of opmerkingen.

./...

9. Patrimonium
Verkoop restperceel provinciale weg te Lochristi
Machtiging van de Deputatie tot onderhandse verkoop

Geen vragen of opmerkingen.

10. Aanvullend agendapunt Eric Scheire: stand van zaken uitbouw
Intranet/Extranet Provincieraad

Gedeputeerde Vercamer licht toe.

In de mate dat wettelijke bepalingen (provinciedecreet, het decreet Intergemeentelijke samenwerking,..) of de statuten van bepaalde verenigingen zelf voorzien dat deze gegevens aan de provincie dienen medegedeeld te worden is dit ondertussen gebeurd. Het gaat dan inzonderheid om de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden waaraan de provincie deelneemt , de APB's en de extern verzelfstandigde organisaties die de provincie heeft opgericht. In de loop van de voorbije maanden werd deze informatie waar er leemten waren verder aangevuld en is zij voor de lopende legislatuur vrijwel volledig op het extranet terug te vinden.

Voor de verenigingen die niet onder deze wettelijke verplichtingen vallen hebben wij deze gegevens in eerste via de diverse directies opgevraagd. Aanvullend heeft de Griffie de verenigingen eind juni ook rechtstreeks via mail bevroegd. Wat via deze dubbele opvraging beschikbaar kon / kan worden gesteld wordt door de dienst Griffie op het extranet gepubliceerd. Het is evenwel niet evident om een volledig sluitend geheel van documenten waar u gewag van maakt structureel (en dus zonder telkens te moeten herinneren) aangeleverd te krijgen. Tenzij in de gevallen waarbij de eigen statuten de terbeschikkingstelling van informatie aan de provincie uitdrukkelijk voorzien beschikken we ook over geen juridisch drukkingsmiddel. De informatie op het extranet is ondertussen zeer sterk is uitgebreid. We proberen deze informatie ook voor de toekomst actueel te houden.

Er wordt ook gevraagd deze gegevens met terugwerkende kracht voor de hele legislatuur op het extranet te plaatsen. Waar het gaat om documenten van organisaties waarvan een neerleggingsverplichting bestaat werd dit dus reeds gerealiseerd. Voor de andere verenigingen lijkt dit een oefening waarvan we vrezen het resultaat evenwel niet in verhouding zal staan tegenover de inspanningen die zij zal vergen.

Voorstel is wat deze laatste groep betreft vooral voor de toekomst

./...

een maximale ontsluiting op het extranet na te streven.

De heer Scheire deelt mee dat hij de vraag had gesteld omdat hij op het extranet niet alle informatie vond die hij nodig heeft om zijn controlerende opdracht als raadslid te kunnen uitoefenen. Hij stelde daarbij vast dat bepaalde informatie in het begin van de legislatuur vollediger terug te vinden was dan in de recentere jaren.

Gedeputeerde Alexander Vercamer verduidelijkt nogmaals dat de informatie die aan de provincie moet bezorgd worden op basis van wettelijke of statutaire regelingen in de voorbije weken aangevuld werd en vrijwel volledig terug te vinden is op het extranet. Voor de verenigingen waar de provincie aan deelneemt maar die niet gebonden zijn aan wettelijke of statutaire bepalingen om bepaalde gegevens aan het provinciebestuur mee te delen, werd de informatie toch opgevraagd door de griffie. Wat als gevolg van deze opvraging ontvangen wordt, wordt gepubliceerd. Om dit ook met terugwerkende kracht te realiseren voor de volledige legislatuur lijkt evenwel niet haalbaar.

11. Toelichting: stand van zaken uittreding provincie uit de intercommunales

Gedeputeerde Alexander Vercamer geeft een stand van zaken aan de hand van een nota die bij het verslag wordt gevoegd.

Hij concludeert dat de provincie vasthoudt aan haar uitgangspunten wat de waardering betreft wegens het gelijkheidsbeginsel. De modaliteiten van de terugbetaling zijn bespreekbaar. Hij verwacht van de intercommunale dan wel voorstellen die beantwoorden aan het SMART-principe. M.a.w. Specifiek, Meetbaar, Acceptabel, Realistisch en Tijdsgebonden.

Raadslid Jef Van Pée vraagt wat de activiteiten van de intercommunale Verko zijn. Gedeputeerde Vercamer deelt mee dat het de afvalactiviteiten betreft die eerder door DDS werden uitgevoerd maar in 2004 werden afgesplitst.

Raadslid Olaf Evrard vraagt of de tijdsdruk niet nefast is voor de waardering.

Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat dit niet het geval zou mogen zijn. Als er evenwel geen redelijk akkoord kan gevonden worden zal er niets anders op zitten dan de juridische weg te bewandelen.

De heer Evrard vraagt of de optie om met een projectenfonds te werken inhoudt dat men daar een return van verwacht.

Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat dit niet de bedoeling is.

Raadslid Elisabeth Dooms vraagt of de door het decreet bepaalde

./...

datum voor de uittreding een harde deadline is.
Gedeputeerde Alexander Vercamer bevestigt dit.

Raadslid Johan Van Duyse vraagt of er aan de projectenfondsen een einddatum is verbonden.

Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat voor het reeds bestaande projectenfonds Provincie-Veneco de benuttingsperiode zal lopen tot eind volgende legislatuur. Voor de intercommunales waarvoor de besprekingen nog lopen is dit op maat van de verschillende intercommunales bespreekbaar.

Raadslid Olaf Evrard vraagt welke bestemming de ontvangsten krijgen. Gedeputeerde A. Vercamer deelt mee dat de gelden die ontvangen worden n.a.v. de uittreding geïntegreerd worden in de algemene middelen.

12. Varia

Er zijn geen variapunten.
De vergadering wordt gesloten.

Gent, 2 oktober 2017

De secretaris

Elisabet Dooms

De voorzitter

Hilde De Sutter

De verslaggever

Hedwig De Pauw